

EU REACH DECLARATION LETTER

欧盟化学品注册、评估、授权和限制(REACH)法规声明

To: CUSTOMERS OF SG MICRO CORP (SGMICRO)

致: 圣邦微电子(北京)股份有限公司的客户

REACH (Registration, Evaluation, Authorization and Restriction of Chemicals, EC 1907/2006) is the new European Union (EU) chemical substances regulatory framework. Its aim is to ensure a high level of protection of human health and the environment. REACH has entered into force since June 1, 2007 and will be phased in over an 11 year period (until 2018).

欧盟新化学品注册、评估、授权和限制法规, 简称REACH (Registration, Evaluation, Authorization and Restriction of Chemicals), 已于2007年6月1日正式生效, 指令要求凡进口和在欧洲境内生产的化学品必须通过注册、评估、授权和限制等一组综合程序, 以更好、更简单地识别化学品的成分来达到确保环境和人体安全的目的。法规于2008年6月1日开始对大于等于(\geq)1t/年的物质实施分阶段物质注册, 该分阶段物质注册最晚截止日为2018年6月1日。

SG MICRO CORP (hereinafter as SG MICRO) declared and ensured that:

为此, 圣邦微电子(北京)股份有限公司 (以下简称本公司) 声明并保证:

1. According to REACH requirements, SGMICRO, together with our upstream suppliers have completed the data collecting about substances of all products and relative action plans towards REACH to ensure that all substances regulated under REACH are pre-registered, registered, notified, applied for authorization and restriction within the regulated period of time if necessary.
本公司及上游供应商已经完成对所有产品所含物质的信息收集并制定了相应的解决方案和计划, 以确保在REACH法规规定的期限内, 于必要时, 对所有的产品中所含物质皆在REACH法规管制下完成预注册、注册、通报、申请授权或限制。
2. All products and raw materials in finished goods provided by SGMICRO and our upstream suppliers are in fully compliance with EU SVHC and Annex XVII, all SVHC substances are less than 1000ppm.
本公司及上游供应商所提供给您公司的产品及其它成品状态的原材料均符合REACH法规(包括欧盟SVHC和附录XVII等)要求, 所有SVHC物质均满足小于1000ppm。
3. SGMICRO is committed to disclose information to its customers based on the then EU SVHC list as updated from time to time and confirm that its products contain substances in the SVHC candidate list per the below conditions:
若随欧盟SVHC清单更新, 当产品内所含高关注物质(SVHC)包含以下情况时, 本公司会根据REACH法案的要求及时披露必要信息:

The substance is present in those products in quantities totally over 1 ton per producer or importer



EU REACH DECLARATION LETTER

欧盟化学品注册、评估、授权和限制(REACH)法规声明

per year.

存在产品内的此物质之总量超过1吨/年/每制造商或进口商。

The substance is present in those products above a concentration of 0.1% weight by weight (w/w).

该物质存在产品中的浓度超过0.1wt%。

4. The latest published SVHC (expanded to contain a total of 242 substances in Nov.,2024) and Annex XVII lists can be found online from ECHA website: <http://echa.europa.eu/>.

SVHC(2024 年 11 月最新增至 242 项)和附录XVII清单依据欧盟ECHA官网最新公报,网址:
<http://echa.europa.eu/> 。

Note: Above declaration is based on the feedback of upstream suppliers SVHC survey, MSDS or test report.

备注: 以上声明以相关物料供应商SVHC物质调查回函, MSDS或检测结果为依据。

Signature 签字:



Title 职位: QA Manager

Date 日期: 2024-12-13